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نایب رئیس شورای اسلامی شهر تبریز:

روند تخصیص بودجه پروژه قطار شهری مطلوب است/فعالیت ۳ شیفته در برخی از ایستگاه
های مترو

نایب رئیس شورای اسلامی شهر تبریز با تاکید بر ضرورت حمایت مالی از پروژه قطار شهری تبریز گفت روند تخصیص

بودجه پروژه قطار شهری تبریز در حال حاضر مطلوب است.

سونیا اندیش در حاشیه بازدید اعضای شورا و شهرداری کلانشهر تبریز از پروژه قطار شهری تبریز خاطرنشان کرد: امروز به نمایندگی از مردم شریف تبریز از پروژه عظیم قطار شهری

بازدید داشتیم در این بازدید تمامی ایستگاههای مسیر خط یک قطار شهری تبریز مورد بررسی قرار گرفت و می توانیم این نوید را به مردم بدهیم که فعالیت عمرانی در قطار شهری

با قدرت در حال انجام است.

وی ادامه داد: مسیر غرب به شرق شهر تبریز از جمله مسیر های پرتردد شهری است که با اتمام مترو شاهد تسهیل عبور و مرور در این مسیر خواهیم بود.

اندیش با تقدیر از اقدامات مجموعه سازمان قطار شهری گفت: به همراه دیگر اعضای شورای شهر درکنار عوامل زحمت کش این مجموعه برای اتمام پروژه خواهیم بود.
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